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Närvarande styrelsen: Kjell-Åke Grubb, Kjell Eriksson, Kurt Högbom, Per Norbäck, Anders Westrin, Alf Wicksell,  
Lars Wiström, Sören Ödmark, Bengt Carlsson, Marcus Carlén, Kenneth Larsson, Peter Åhlander, Stig Högbom, Hans-
Göran Hådén, Kent Jönsson, Arne Lindström, Peter Lundgren, Mats Jonny Westman, Simon Forsberg  

 
 

§ 6.1 
Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 6.2 
Till att jämte ordf. justera dagens protokoll valdes Bengt Karlsson 

 
§ 6.3 

Till att föra protokoll valdes Sören Ödmark 

§ 6.4 
Ordf gjorde en resumé över jaktåret 2016/17 och visade detaljerad statistik med grafer och  
diagram över Stöde Södras viltvårdsområde (18 622 ha)  
Avskjutningen har varit  ca 70 % av avskjutningsmålet vilket visar en tydlig nedåtgående trend. 
 

Tilldelning Avskjutning 
Tjur Ko/kv Kalv Totalt Tjur Ko/kv T-kalv K-kalv Totalt 
22 22 38 82 21 14 16 6 57 

 
Älgobsen är ett viktigt instrument över hur älgstammen utvecklas. Älgobsen 2016 visade en tydlig 
trendförändring i statistiken. Älgobsen görs första jaktveckan i september  och för Stöde Södras  
del handlar det om ca 5 000 h då observationer görs. Ett annat verktyg för att bedöma älgstammen 
är vikterna på fällda djur. Förra året vägde tjurarna i genomsnitt 211 kg och korna 175 kg. Det är 
alltså en värdefull parameter och viltvårdsområdet skall fortsättningsvis väga alla älgar. Ordf tar 
också upp åldersbestämningen som också är viktig och han uppmanar jaktlagen att fortsättnings- 
vis genomföra den. Han gav också jaktlagen beröm för att man skött det exemplariskt.  
 

 § 6.5 
I bil. 1 finns listat vilka jägare som är aktuella att fördela. Sammanställningar av jaktlagens 
medlemmar delades ut till varje lag med uppmaning om att jaktledarna kontrollerar och upp- 
daterar sina listor. Beslutades att de nya jägare som enligt bil. 1 framfört önskemål om var de ville 
jaga får sina önskningar uppfyllda. Återstående Per Lindblom och Thomas Lind placeras 
i Brattås jaktlag.  
 

 
§ 6.6 

Ordf informerade om att älgskötselplanen som beslutats i styrelsen och som har inskickats till 
Norra Hälsinglands Älgförvaltningsområde. Han har efter det fått ett svarsmail där man  
efterfrågade en modifiering av förslaget. Eftersom ordf. anser att SSVVO har ”torrt på fötterna”  
på liggande förslag (3,1 älgar per 1000 ha dvs 58 älgar) så kommer ingen ytterligare revidering  
av älgskötselplanen att ske. 
 

År Tjur Hondjur Kalv Totalt Per 1000 ha 
2017 18 17 23 58 3,1 
2018 18 17 23 58 3,1 

 
 
 

 
Mötets öppnande 
 
 
Val av justerare 
 
 
Val av sekreterare 

 
Genomgång av 
jaktåret 2016/17 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fördelning av  
nya jägare 
 
 
 
 
 
 
Älgskötselplan 
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§ 6.7 

Ordf  redovisade en fördelning av årets avskjutningsmål på 58 älgar, helt baserad på fördelnings- 
nyckel, se bilaga 2. Fördelningen accepterades utan protester av jaktledarna för de olika jaktlagen. 
Ett uppföljningsmöte har beslutats till den 23/10 kl 18:00 på Pålsgården. Då skall resultatet av  
den dittillsvarande jakten summeras varefter en eventuell omfördelning mellan lagen kan ske.   
 

§ 6.8 
Inget speciellt berördes under denna punkt men det som presenterats tidigare om att agerandet 
inom SSVVO skall ha den inriktning som begreppet målstyrd jakt avser. 
   

§ 6.9  
Viltvårdssektionen hade haft möte samma kväll som detta möte. Protokoll från deras möte  
kommer att läggas ut på hemsidan . Stig H som deltog i det mötet informerar om att 8-10 mink- 
fällor kommer att köpas in. Vidare att det finns fyra stycken grävlingsfällor plus att  några till  
borde köpas in. Gemensam rävjakt kommer att arrangeras även nästa år.  
 

§ 6.10 
Som tidigare beslutats bör ingen björnjakt förekomma om älgjakt samtidigt sker. Älgjakten har 
företräde. Jaktledarna bestämmer. Om man skall jaga björn skall vår kontaktman Martin Idh  
meddelas (070-365 17 78). Viktigt är också att samband sker med omgivande älgskötselområden. 
Om björnjakten på SSVVO går in på Holmens mark får jakten fortgå under förutsättning att  
Henrik Björkman kontaktas. Notera att björnjakten i Stöde Södra går under Länsstyrelsen i 
Västernorrland. 
Ordförande rekommenderade också man skjutit björnpasset både för egen och andras  
säkerhet. 

§ 6.11 
I kronskötselplanen tillåts  jakt på en vuxen och en kalv. Hittills har inga problem rapporterats 
avseende betesskador från kronvilt inom vårt område. Iakttagelser av kronvilt på båda sidor 
om Stödesjön har gjorts. Konstaterades att individer från Bergdalen förflyttar sig över Stödesjön.    

 
§ 5.12 

Jakten startar den 9 sept och avslutas den sista feb. Alla jaktlag startar jakten den 9 sept utom 
Loböle. 

§ 5.13 
Ordförande tackade för visat intresse. 
 
Vid protokollet                        
 
 
 
Sören Ödmark                                  Kjell-Åke Grubb                     Bengt Karslsson 
Sekr                                                   Ordf                                        Justerare 
 
 
Bilagor. Bil 1 (Fördelning av jägare), Bil 2 (Fördelning av älgar)   

 
 
Fördeln. av älgar 
 
 
 
 
 
Målstyrd jakt 
 
 
Viltvård 
 
 
 
 
 
Björnjakt 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kronskötselom- 
rådet 
 
 
 
Övriga frågor 
Jakttider 
 
Avslutning 
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